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DPr-BRM-II.0012.17.11.2022       Protokół Nr 41/XII/2022 

posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

on-line 

z dnia 5 grudnia 2022 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   9 radnych  

obecnych   -   0 radnych  

nieobecnych  -   0 radny          

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia stanową załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 40/XI/2022 z dnia 7 listopada 2022 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2023 rok  

- druk nr 277/2022 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 

Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 278/2022 w obszarze merytorycznych 

zainteresowań komisji. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak powitał obecnych on-line radnych i zaproszonych 

gości.  

Na podstawie listy obecności w e-sesji stwierdził quorum niezbędne do prowadzenia obrad  

i podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. Następnie otworzył posiedzenie Komisji. 

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek.  



 

 

Poinformował, że aneksem do proponowanego porządku posiedzenia wprowadzony został  

dodatkowy punkt w brzmieniu: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą „Centrum Świadczeń Socjalnych w Łodzi” i nadania statutu jednostce 

– druk nr 284/2022. 

Zaproponował procedowanie go w pkt. 5 porządku obrad, natomiast sprawy wniesione i wolne 

wnioski w pkt. 6. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 40/XI/2022 z dnia 7 listopada 2022 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2023 rok  

- druk nr 277/2022 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 

Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 278/2022 w obszarze merytorycznych 

zainteresowań komisji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą „Centrum Świadczeń Socjalnych w Łodzi” i nadania statutu 

jednostce – druk nr 284/2022. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 40/XI/2022 z dnia 7 listopada 2022 r. 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak poinformował, że protokół został udostępniony 

radnym w Aktówce. Zapytał, czy radni zgłaszaj uwagi? 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji poddał przyjęcie protokołu nr 40/XI/2022 z dnia 7 listopada 2022 

roku pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 9 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 40/XI/2022 z dnia 7 listopada 2022 r.  

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2023 rok  

- druk nr 277/2022 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

Zastępca Dyrektora Wydziały Organizacyjno – Administracyjnego p. Witold Fontner: 

projekt budżetu – dochody str. 121, kwota ponad 160 000 zł. W większości są to opłaty za 



 

 

zawarcie związku małżeńskiego poza Urzędem Stanu Cywilnego oraz wydawanie 

wielojęzycznych formularzy. 

Wydatki w zakresie zadań własnych str. 245 i 246, w sumie ponad 3 300 000 zł. Głównie 

dotyczą funkcjonowania Urzędu czyli materiały biurowe, paliwo, pieczątki, migawki, bilety.  

Wynajem samochodów, wynajem samochodów elektrycznych, transmisje obrad Rady jak 

również wydatki związane z systemem zarządzania jakością. 

Str. 323 wydatki w części dotyczącej zadań zleconych 200 000 zł i są to wydatki rzeczowe 

związane z utrzymaniem stanowisk pracy realizujących zadania z zakresu administracji 

rządowej.   

 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak:  „czy w zakresie Wydziału Prawnego mamy 

jakieś wydatki lub dochody?” 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak: „nie.” 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie budżetu miasta Łodzi na 2023 rok - druk nr 277/2022 w obszarze merytorycznych 

zainteresowań komisji. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu miasta 

Łodzi na 2023 rok - druk nr 277/2022 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 278/2022 w obszarze merytorycznych 

zainteresowań komisji. 

Zastępca Dyrektora Wydziały Organizacyjno – Administracyjnego p. Witold Fontner:  

„w WPF Wydział Organizacyjno – Administracyjnego ma cztery zadania. Jest to wynajem 

pojazdów, wynajem pojazdów elektrycznych, obsługa transmisji obrad Rady Miejskiej oraz 

kwestie dotyczące systemu zarzadzania jakością, tu są przeprowadzane audyty.” 

 

Faza pytań i dyskusji. 

Radna p. Karolina Kępka: „czy tak jak dotychczas transmisja obrad Rady Miejskiej będzie 

nadal odbywać przez portal YouTube? Czy może jest pomysł żeby transmitować przez  

E-sesję?” 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak:  „YouTube jest bardziej dostępny.” 

Zastępca Dyrektora Wydziały Organizacyjno – Organizacyjnego p. Witold Fontner:  

„tu jest kwestia zawartej już umowy. Trzeba byłoby to przeanalizować.” 



 

 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak: „ myślę, że tu zgodnie ze Statutem Miasta, 

chodzi głównie o dostępność do obrad sesji.” 

Radna p. Karolina Kępka: „ale czy ja dobrze zrozumiałam, że jest zawarta umowa  

z YouTube?” 

Zastępca Dyrektora Wydziały Organizacyjno – Organizacyjnego p. Witold Fontner: „to 

jest umowa z firmą, która to obsługuje.” 

Radna p. Karolina Kępka: „a czy były czynione takie analizy prawne czy w świetle ochrony 

danych osobowych w ogóle można transmitować sesję Rady Miejskiej na YouTube? 

Nie chodzi mi o ochronę danych osobowych w tym znaczeniu co jest publikowane czy coś nie 

jest tylko chodzi mi o to, że to nie jest portal, który ma serwery w Polsce. Z tego, co wiem, to 

wiele gmin już się przeniosło na e-sesję, bo ona daje możliwość transmisji i zapisywania 

nagrań. Czy były analizy jakie to byłyby koszty? Bo YouTube jest bezpłatny.” 

Zastępca Dyrektora Wydziały Organizacyjno – Organizacyjnego p. Witold Fontner: 

„analiz nie było, jeśli chodzi o kwestie finansowania.” 

Radny p. Maciej Rakowski: „ja podzielam zdanie pani radnej Karoliny Kępki, że w tej 

kadencji przebieg sesji jest taki, że nie ma się czym chwalić publicznie, natomiast są przepisy 

o jawności obrad i moim zdaniem one mają charakter bezwzględny i jawność jest większą 

wartością niż ochrona danych osobowych, które mogłyby zostać ujawnione w czasie sesji. Bo 

gdybyśmy szli tą drogą to wtedy byśmy zrezygnowali z jawności obrad bo ktoś zawierający 

głos mógłby ujawnić jakieś dane osobowe. W kontekście ochrony danych to chyba nie ma 

znaczenia na jakich serwerach są przechowywane dane z zapisem naszego spotkania. Jeżeli ono 

jest jawne to może być nawet w Bangladeszu albo Samoa bo jawność polega na tym, że 

wszędzie to nasze spotkanie może krążyć i wszyscy musimy mieć tego świadomość.” 

  

Innych pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 

278/2022 w obszarze merytorycznych zainteresowań komisji. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2023 – 2050 – druk nr 278/2022 w obszarze 

merytorycznych zainteresowań komisji. 

 

Ad pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej pod nazwą „Centrum Świadczeń Socjalnych w Łodzi” i nadania 

statutu jednostce – druk nr 284/2022. 

Dyrektor Centrum Świadczeń Socjalnych w Łodzi p. Agnieszka Łukasik przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Faza pytań i dyskusji. 



 

 

Pytań nie zadano. Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Centrum Świadczeń 

Socjalnych w Łodzi” i nadania statutu jednostce – druk nr 284/2022. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Centrum Świadczeń Socjalnych  

w Łodzi” i nadania statutu jednostce – druk nr 284/2022. 

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji p. Robert Pawlak podziękował wszystkim za udział i zamknął 

posiedzenie Komisji Statutowej.  

 

 

 

Protokół sporządziła                                                          Komisja przyjęła protokół                              

Anna Czyżykowska                                                                                      Robert Pawlak  

 

 Sekretarz Komisji                                                                                Przewodniczący Komisji 

 

 


